
Vantaan Ratikka-hankeen esittely

PT-L/ K-PH

Kaupunkiympäristön toimialan Emmi Pasanen ja Projektipäällikkö Tiina Hulkko esittelee Vantaan 
Ratikka-hanketta ja hankkeen etenemistä. 

Esitys: 
Merkitään tiedoksi. 

Käsittely:
Kaupunginympäristön toimialan Emmi Pasanen ja Ratikka- hankkeen Projektipäällikkö Tiina Hulkko 
kertoivat Vantaan ratikka-hankkeen taustaa ja aikataulua. Hankkeeseen liittyen tulossa lisää 
tiedotustilaisuuksia myös alueille. Hankkeessa tullaan huomioimaan eri lausunnot esteettömyysasioihin 
sekä muuhun rakentamiseen liittyvissä asioissa. 

Vanhusneuvoston nosti esille puheenvuoroissaan huolensa raitiovaunuhankkeeseen liittyvät 
kustannukset ja vaihtoehtoisesti ratikka-hankkeen sijaan vanhusneuvosto toivoi esimerkiksi bussilinjojen 
lisäämistä sekä matalalattiabussien hankkimista enemmän bussiliikenneverkkoon. Vanhusneuvosto nosti 
esille myös mahdollisen taloudellisen kannattavuuden sekä reittilinjaan liittyvät kysymykset Tikkurilan 
kaupunginosan osalta. 

Päätös:
Merkitään tiedoksi. 
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